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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Ismét út nélkül 2005-ben is?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli
kérdést kívánok benyújtani Dr . Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

A Hódmezővásárhely Algyő közötti 47-es főút hiányzó 4 km-es szakaszának
négysávosítása tárgyában Csillag miniszter úrral az elmúlt két évben már több
alkalommal folytattam mind szóbeli, mind pedig írásbeli egyeztetést . Többszöri
levélváltás és folyamatos ígérgetés ellenére a 47-es főút Hódmezővásárhely és
Algyő közötti szakaszának négysávosítási munkálatai folytatásának pénzügyi
fedezete a 2005. évi költségvetésbe nem került betervezésre .
Egyszerűen érthetetlen számomra és Hódmezővásárhely polgárai számára, hogy a
főút két végén megkezdett beruházás, amilyen gyors ütemben elkezdődött, olyan
gyorsan abba is maradt . Az eddigi kérdéseimre megküldött válaszokban mindig
sikerült találni valamilyen megnevezhető indokot arra vonatkozóan, hogy a
munkálatok miért szenvednek ilyen jelentős késést, miért állt le a beruházás .
Hihetetlen számomra, hogy mint uniós tagállamban úgy építenek meg egy utat,
amelynek két végén négy sávon halad a forgalom, azonban a középső 4 km-es
szakasz kétsávossá szűkül össze, ezzel jelentősen veszélyeztetve a forgalom, az ott
közlekedők és a környező lakók biztonságát .
Példanélkülinek és tarthatatlan állapotnak tartom, hogy a középső, legveszélyesebb
részen csak évekkel később induljon meg az építkezés . Még Medgyessy Péter
egykori miniszterelnök úr is ígéretet tett választási kampánya során nekem és a
város polgárainak, hogy a Kormány akkor ismertetett programjának megfelelően a
beruházás még 2004 . év végén befejezésére kerül . Azóta egyetlen kapavágás sem
történt meg, a be nem teljesült ígéret még ma is, 2004 végén, sokak számára keserű
csalódás .

Tisztelt Miniszter úr!

Kérem Önt, mint a tárca új felelős vezetőjét, hogy szíveskedjék ezt a tarthatatlan
állapotot mielőbb orvosolni, kérem segítő közreműködését abban, hogy a hiányzó
négysávos szakasz munkálatainak pénzügyi fedezete a 2005-ös költségvetésben
rendelkezésre álljon akár pénzügyi átcsoportosítás révén is . Remélem, hogy e tárgyú
módosító indítványomat támogatásával tünteti ki és végre befejeződnek a
munkálatok. Kérem intézkedéséről mielőbb tájékoztatni szíveskedjen .
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